



Terms & Conditions:

1. SIB Covered Cardholders shall be entitled to avail discounted rates at Jumbo Electronics outlets across all channels (website, call center, digital channels, etc.) in the UAE.
2. Avail 10% discounts on all retail purchases for transactions with a minimum value of ₪ 1000/-, capped at ₪ 200/-.
3. Customers can avail the offer only once in a month during the Programmer period.
4. Discount to be applied at check out, in store or online.
5. Offer validity is 20th February 2026- 31st December 2026.
6. Merchant shall take full financial responsibility to resolve all service issues if customers of the bank are unable to avail the offer.
7. Discount can be availed only once every month during the offer period per customer.
8. All products need to be included in the promotion with no exclusions. Except Apple new launch.
9. Customer's mobile number will be the unique identifier to prevent/control multiple purchases.
10. Minimum spends of ₪ 1000/- required to avail the offer.
11. Sharjah Islamic Bank is not liable in case of any dissatisfaction with regards to delivery, pricing, quality of other vendors' services.

الشروط والأحكام:

1. يحق لحاملي بطاقات مصرف الشارقة الإسلامي المغطاة الحصول على أسعار مخفضة في منافذ Jumbo Electronics عبر جميع القنوات (الموقع الإلكتروني، مركز الاتصال، القنوات الرقمية، إلخ) داخل دولة الإمارات العربية المتحدة.
2. استنفد من خصم 10% على جميع مشتريات التجزئة للمعاملات التي تبلغ قيمتها 1000 ₪ كحد أدنى، وبحد أقصى للخصم يبلغ 200 ₪.
3. يمكن للعميل الاستفادة من العرض مرة واحدة فقط في الشهر خلال فترة البرنامج.
4. يتم تطبيق الخصم عند الدفع، سواء داخل المتجر أو عبر الإنترنت.
5. يسري العرض من 20 فبراير 2026 وحتى 31 ديسمبر 2026.
6. يتحمل التاجر المسؤولية المالية الكاملة لحل جميع مشكلات الخدمة في حال عدم تمكن عملاء مصرف الشارقة الإسلامي من الاستفادة من العرض.
7. يمكن الاستفادة من الخصم مرة واحدة فقط كل شهر خلال فترة العرض لكل عميل.
8. يجب تضمين جميع المنتجات في العرض الترويجي دون أي استثناءات، باستثناء إصدارات شركة آبل (Apple) الجديدة.
9. سيكون رقم هاتف العميل هو المعرف الفريد لمنع أو التحكم في عمليات الشراء المتعددة.
10. الحد الأدنى للإنفاق هو 1000 ₪ للاستفادة من العرض.
11. لا يتحمل مصرف الشارقة الإسلامي المسؤولية في حالة عدم الرضا عن خدمات التوصيل، أو التسعير، أو جودة خدمات الموردين الآخرين.